
 

Protokół Nr  LI/2022 

z sesji Rady Gminy Wolanów z dnia 28 listopada 2022 roku 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Gminy Wolanów Jacek Murawski o godz. 15.0 otworzył LI sesję Rady 

Gminy Wolanów. Powitał Panią Wójt, Panią Sekretarz, Pana Skarbnika, Wysoką Radę oraz Państwa 

Sołtysów przybyłych na sesję. Następnie zgodnie z listą obecności poinformował, że w sesji 

uczestniczy w tej chwili 12 radnych, 1 radny spóźni się, 2 radnych nieobecnych, co stanowi kworum 

niezbędne do prowadzenia obrad oraz podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności w 

załączeniu).  

 

Ad. 2 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów obrad z poprzednich sesji.   

4. Informacje Komisji o ich pracach między sesjami Rady.  

5. Sprawozdanie Wójta z pracy w okresie między sesjami.  

6. Wnioski i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Wolanów  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust.3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą 

Wolanów i Gminą Miasta Radomia w zakresie powierzenia zadania organizacji publicznego 

transportu zbiorowego.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie gminy Wolanów. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych  obowiązujących na terenie Gminy Wolanów. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Wolanów na lata 2022 – 2032. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Uchwale budżetowej na rok 2022. 

15. Wolne wnioski i informacje.  

16. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie proponowany porządek obrad. W wyniku głosowania 

jawnego proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie przez Radę Gminy Wolanów 

przy 12 głosach „za”.  

 

Ad. 3 

 Do protokołów z poprzednich sesji nie zgłoszono uwag. 

W głosowaniu jawnym przy 12 głosach „za” protokół Nr XLIX/2022 z sesji Rady Gminy 

Wolanów z dnia 10 października 2022 r. oraz protokół Nr L/2022 z sesji nadzwyczajnej Rady Gminy 

Wolanów z dnia 7 listopada 2022 r.  zostały przyjęte przez Radę Gminy Wolanów. 

 

Ad. 4 

Pani Jolanta Gutkowska Przewodnicząca Komisji Oświaty Kultury Sportu i Zdrowia poinformowała, 

że  w dniu 23 listopada odbyło się posiedzenie połączonych Komisji Rewizyjnej oraz Komisji 

Oświaty Kultury Sportu i Zdrowia. Przedstawione zostały materiały przygotowane na sesję Rady 

Gminy. Wszystkie zostały zaopiniowane pozytywnie jednogłośnie. Poruszono również tematy 

związane ze sprawami bieżącymi gminy. Przedstawiony został przez Wójta Gminy projekt Uchwały 



budżetowej Gminy Wolanów na 2023 rok oraz projekt Uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wolanów na lata 2023 – 2033.  Do ww. projektów uchwał członkowie Komisji 

nie wnieśli uwag, opiniując je pozytywnie jednogłośnie. Analizowano również sprawy bieżące 

gminy.  

Jako kolejny głos zabrał Pan Czesław Gac Przewodniczący Komisja Rozwoju Gospodarczego 

Budżetu i Finansów informując, że Komisja Rozwoju Gospodarczego Budżetu i Finansów odbyła 

wspólne posiedzenie z Komisją Rolnictwa Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego w dniu 23 

listopada. Zajmowano się omawianiem i opiniowaniem projektów uchwał przygotowanych na 

dzisiejszą sesję Rady Gminy, które zostały zaopiniowane pozytywnie  jednogłośnie przez członków 

Komisji. Analizowano również przedstawiony przez Wójta Gminy projekt Uchwały budżetowej 

Gminy Wolanów na 2023 rok oraz projekt Uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wolanów na lata 2023 – 2033. Komisja do ww. dokumentów nie wniosła żadnych uwag, 

opiniując jednogłośnie pozytywnie. Omawiano również sprawy bieżące Gminy Wolanów. 

 

Ad. 5 

Wójt Gminy Wolanów Pani Ewa Markowska – Bzducha przedstawiła sprawozdanie z pracy w okresie 

między sesjami, informując: „Od ostatniej sesji zwyczajnej w dniu 10 października 2022 r. wiele 

uwagi poświęciliśmy zorganizowaniu preferencyjnej sprzedaży węgla dla Mieszkańców naszej 

gminy. Ustawa regulująca te kwestie weszła w życie 3 listopada b.r. Już 4 listopada daliśmy na bip 

ogłoszenie że przystępujemy do preferencyjnego zakupu węgla dla Mieszkańców Gminy. Proces ten 

wymaga od gminy znacznego zaangażowania organizacyjnego. Od wielu dni jesteśmy gotowi, jednak 

węgla niestety nadal nie ma. Zamówienie złożyliśmy 8 listopada na 900 ton do końca listopada. 

Gmina Wolanów zdecydowała o wyborze metody sprzedaży węgla za pośrednictwem składów 

funkcjonujących na terenie gminy. Poprosiliśmy właścicieli składów o złożenie ofert. 

Najkorzystniejszą ofertę złożył Pan Tadeusz Włodarczyk z Kolonii Wawrzyszów i z nim została 

zawarta umowa pomiędzy Gminą Wolanów a Panem  Tadeuszem Włodarczykiem na dystrybucję 

węgla na terenie Gminy, a następnie także na przywóz węgla z punktu dostaw, który został dla Gminy 

Wolanów wskazany w Zwoleniu. Jest to firma BIMAR ze Zwolenia, która na nasze zapytania kiedy 

będziemy mogli rozpocząć transport węgla dziś poinformowała nas, że nie wie czy będzie mogła 

objąć nas dostawami. Teraz dzwonimy do Wojewody, PGG i domagamy się dostaw węgla. Jak już 

ten węgiel będzie to fizycznie czynności związane z dystrybucją będzie wykonywał Pan Tadeusz 

Włodarczyk, natomiast organizacyjnie w aspekcie prawnym, finansowym proces ten realizuje Urząd 

Gminy Wolanów. Procedura dla Mieszkańca wygląda w ten sposób, że Mieszkaniec składa wniosek 

do UG na maks. 1,5 tony węgla. Wnioski na b.r. będziemy przyjmować do 9 grudnia. Po nowym roku 

Gmina Wolanów ponownie zgłosi się do sprzedaży węgla Mieszkańcom i wówczas ponownie 

będziemy od Mieszkańców przyjmować wnioski na preferencyjny zakup węgla na okres do końca 

kwietnia 2023 r. Ma to być również maks. 1,5 tony. Złożone przez Mieszkańców wnioski podlegają 

weryfikacji przez GOPS tzn. GOPS sprawdza czy składający wniosek ma prawo do dodatku 

węglowego. Po pozytywnej weryfikacji, zawiadamiamy, że wnioskodawca może wpłacić pieniądze 

za węgiel na konto Gminy Wolanów. Po otrzymaniu wpłaty dajemy dyspozycję do Pana 

Włodarczyka w postaci listy osób, którym ma dostarczyć węgiel. Pan Włodarczyk zobowiązany jest 

dostarczyć węgiel wraz z fakturą. Osoba, która otrzyma węgiel potwierdza odbiór podpisem na WZ.  

A wszystko to oczywiście zacznie działać jak tylko węgiel się pojawi. Na dziś wpłynęło już 605 

wniosków od Mieszkańców. Gmina Wolanów zgłosiła zapotrzebowanie na 900 ton węgla (w tym: 

550 ton orzecha, 325 ton ekogroszku i 25 ton miału), a ofertę otrzymaliśmy na 540 ton (orzech 243 

tony, karlik ekogroszek 135 ton, groszek II 165 ton), przy czym tego groszku II nie zamawialiśmy bo 

nikt nie zgłosił na niego zapotrzebowania, jest to groszek o niższej kaloryczności, orzech i karlik to 

Kopalnia Piast-Ziemowit, a ten groszek II Kopalnia Wesoła).  

Oczywiście pracując nad preferencyjną sprzedażą węgla cały czas mocno gonimy tegoroczne 

inwestycje, z których wiele skończy się w grudniu, a wiele przejdzie na kolejny rok. W związku z 

faktem, że tych inwestycji jest kilkanaście milionów, finansowanych z różnych źródeł. To wiele 



uwagi, precyzji wymaga od nas ich realizacja i rozliczenie. Zwłaszcza środki z Polskiego Ładu, które 

mają swoją specyfikę i znaczne rozmiary. Także przed nami bardzo pracowity grudzień, pełen 

różnego rodzaju rozliczeń. 

W minionym tygodniu wreszcie wykonawca zakończył prace na obydwu drogach budowanych w 

procedurze ZRID i finansowanych z RFIL i Polskiego Ładu. Drogi są piękne i zupełnie zmieniły 

wygląd terenu. Dokonaliśmy już odbioru technicznego i spieszymy się złożyć dokumenty na okno 

płatnicze w BGK na 5 grudnia, bo następne jest 25 grudnia. A chcielibyśmy rozliczyć tę inwestycję 

do końca roku. Wartość obydwu dróg wraz z odszkodowaniami wynosi 6 758 856,57 zł. 

Zakończyliśmy termomodernizację i wymianę pokrycia dachowego budynku świetlicy w 

Wawrzyszowie, dodatkowo utwardziliśmy kostką drogę wjazdową do świetlicy, przebudowaliśmy 

schody i wykonaliśmy nowy zadaszony taras przy budynku. Budynek w nowej osłonie prezentuje się 

pięknie. Przy okazji tych prac, wykonawca dodatkowo usunął stare ogrodzenie zbiorników na wodę 

przy SUW i wykonał utwardzenie terenu pod wiatą przystankową przy SUW oraz malowanie wiaty.  

Dobiega końca wymiana lamp na energooszczędne wzdłuż drogi krajowej, plan jest taki, że lampy te 

będą włączane już nie co druga, ale każda – zobaczymy jak nam to wyjdzie ekonomicznie. Mam 

nadzieję, że będzie mogło tak pozostać. Mieszkańcy już pytają o kolejne wymiany. Będą one 

realizowane po wykonaniu dokumentacji, gdyż za każdym razem będziemy próbowali pozyskać 

dofinansowanie na te wymiany.  

Dobiegają końca prace na placach zabaw, tu pogoda w ostatnim tygodniu pokrzyżowała plany, ale w 

bieżącym już prace te powinny zostać zakończone. Na placu przy PSP w Wolanowie inspektor 

nadzoru miał zastrzeżenie do wykonania niektórych elementów. Mając na uwadze bezpieczeństwo 

dzieci korzystających z terenu szkoły przeprowadziliśmy audyt za pośrednictwem firmy 

certyfikującej place zabaw. Firma potwierdziła nasze zastrzeżenia i w związku z tym wykonawca 

wymienia niektóre elementy placu zabaw, stąd plac nie został przez nas jeszcze odebrany. Po 

zakończeniu tych wymian na koszt wykonawcy przeprowadzony będzie ponowny audyt i dopiero po 

tym plac zostanie odebrany i zapłacony. 

Złe wiadomości mamy jeśli chodzi o studnie, które miały stanowić bazę pod nowe ujęcie wody w 

Mniszku. Otóż po wykonaniu kolejnych dwóch odwiertów – tj. drugi w Mniszku na działce nr 721 w 

odległości 90 m od pierwszego i trzeci na działce nr 183/2 w Wawrzyszowie, w żadnym nie 

stwierdzono ani warstw wodonośnych, ani wody. Co ostatecznie zamyka możliwość budowy ujęcia 

w tej części naszej gminy. I powoduje konieczność dalszego poszukiwania wody, celem zasilenia 

istniejącego ujęcia bądź budowy ujęcia w innej części gminy.  

Dobiegają końca prace na budowie sieci kanalizacyjnej w miejscowości Strzałków. Wybudowana w 

tym roku część sieci po lewej stronie drogi krajowej jadąc od Wolanowa biegnie od drogi na dziką 

Niwę do stacji benzynowej a po prawej od Zajazdu Regina do posesji nr 98. Przypominam, że nie 

zdecydowaliśmy się na wykonanie całości sieci, gdyż mamy problem z odprowadzaniem ścieków do 

oczyszczalni w Wólce Domaniowskiej. Żeby zaradzić temu problemowi w b.r. rozpoczęliśmy 

projektowanie własnej oczyszczalni ścieków w miejscowości Mniszek, jednak prace projektowe, a 

szczególnie wszelkiego rodzaju uzgodnienia w przypadku takiej inwestycji trwają około 1,5 roku.  

W dniu 15 listopada podpisaliśmy umowę z wykonawcą na budowę odcinków oświetlenia 

zaprojektowanych w 2020 r. w m. Kolonia Wolanów, Ślepowron, Sławno, Mniszek, Wawrzyszów 

(dwa odcinki), Strzałków, Bieniędzice. Przetarg wygrała firma Eldar z Radomia za kwotę 762 600 

zł. Czas realizacji do 15 lipca. W tym roku wykonawca może wykonać z kwotę 380 000 zł. Już 

widziałam słupy pomontowane na ul. Radomskiej w Wolanowie i w Sławnie. Jednak około miesiąca 

lub więcej może potrwać oczekiwanie na lampy, których wymagamy. Wykonawca zaproponował 

inne, ale nie wyraziliśmy zgody, ponieważ te zaprojektowane w ocenie projektanta są lepsze – tzn. 

trwalsze i polskie.  

Wykonawca przebudowy budynku GOK i remizy w Wolanowie złożył podanie o wydłużenie terminu 

realizacji inwestycji do końca kwietnia 2023 r. Widzimy zasadność wydłużenia tego terminu z uwagi 



na różne niespodzianki, które pojawiły się trakcie wykonywania prac, takie jak niezinwentaryzowana 

infrastruktura w ziemi, prace dodatkowe, niezaplanowana wcześniej wycinka drzewa. Chcemy żeby 

wykonawca porządnie bez pośpiechu wykonał pozostałe do wykonania prace. W ten sposób również 

część wydatków na tę inwestycję zostanie przeniesiona na przyszły rok.  

Z bieżących spraw już za nami pierwsza zimowa interwencja na drogach. W okresie zimowym 

spółdzielnia socjalna będzie realizowała odkrzaczanie dróg, potrzeby w tym zakresie proszę zgłaszać 

do Pani Małgosi Górki. Zakończyliśmy już remonty bieżące dróg, ale jeśli uda się jeszcze to 

wyodrębnimy tę drogę w Mniszku, na terenie objętym planem miejscowym z 2002 r. zaczynająca się 

od działki o nr 875/7. 

Niestety po oględzinach konstruktora okazało się, że dach świetlicy w Mniszku nie utrzyma instalacji 

fotowoltaicznej, a wpisaliśmy ją do budżetu jako modernizację budynku, dlatego obecnie 

wycofujemy się z tej inwestycji. A z biegiem czasu, jeśli środki pozwolą wykonamy instalację na 

gruncie dla obydwu budynków gminnych znajdujących się na działce nr 615 i 616.  

Niepokojącą kwestią są nadal ceny energii. W ub. tygodniu zakończył się czas składania ofert w 

drugim przetargu ogłoszonym przez grupę zakupową, w której jesteśmy, niestety nikt się nie zgłosił. 

Teraz nastąpi próba zawarcia umowy z wolnej ręki, jeśli nadal nikt się nie zgłosi będziemy kupować 

energię w tzw. trybie rezerwowym, który jest możliwy przez 3 m-ce od PGE Obrót i nadal szukać 

sprzedawcy energii. Rząd zablokował ceny energii dla jst na 0,785 za kilowat co oznacza dla Gminy 

Wolanów podwyżkę 2,3 raza w limicie 80% dotychczasowego zużycia (jeśli przekroczymy ten limit 

to cena będzie wynosić 2,91 zł za kilowat). Mamy nadzieję, że przez wyłączanie oświetlenia 

ulicznego uda nam się zmieścić w 80% dotychczasowego zużycia. Dlatego musimy oszczędzać w 

każdym obiekcie i dlatego też nie zapalimy w tym roku ozdób świątecznych. Dotychczas koszt 

energii w budżecie gminy Wolanów był to ok. 1 mln zł, co oznacza że teraz będzie to 2,3 mln zł. 

Ten radykalny wzrost powoduje, że nie możemy całkowicie zrezygnować z podniesienia stawek 

lokalnych podatków. Rozumiejąc jednak sytuację wspólnie z Wysoka Radą zaproponowaliśmy 

podwyższenie stawek zaledwie od 1 do kilku procent, co znajduje odzwierciedlenie w projektach 

uchwał. I co w efekcie przyniesie dochody w wysokości ok 140 tys. zł. A wzrost kosztów energii to 

min. 1 mln zł.  

Z przyjemniejszych spraw zbliżają się święta Bożego Narodzenia – naszą tradycyjną wigilię pod 

gwiazdami planujemy na 18 grudnia, jak co roku zachęcamy do włączenia wszystkie KGW z terenu 

gminy. W tym roku wydarzenie to planujemy zorganizować pod Kociołem w Wolanowie. Natomiast 

11 grudnia w godzinach dopołudniowych mamy w UG świąteczną zbiórkę krwi. A od godz. 13 przy 

kościele w Bielisze będzie powiatowo-gminny jarmark bożonarodzeniowy. Serdecznie Państwa 

zapraszam do udziału w tych wydarzeniach, szczególnie w naszym spotkaniu świątecznym.” 

 

O godz. 15.30 na sesję Rady Gminy przybył Wiceprzewodniczący Rady Gminy Wolanów Pan 

Marek Małysa. 

 

Ad. 6 

W danym punkcie posiedzenia nie odnotowano wniosków ani zapytań. 

 

Ad. 7  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia Programu współpracy Gminy Wolanów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

określonymi w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok 

(projekt uchwały w załączeniu). 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Wolanów z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami określonymi w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 



na 2023 rok, gdzie w głosowaniu jawnym Uchwała Nr LI/352/2022 została przyjęta jednogłośnie 13 

głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Wolanów i Gminą Miasta Radomia w 

zakresie powierzenia zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego (projekt uchwały w 

załączeniu). 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Wolanów i Gminą Miasta 

Radomia w zakresie powierzenia zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego, gdzie w 

głosowaniu jawnym Uchwała Nr LI/353/2022 została przyjęta jednogłośnie 13 głosami „za” 

(uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Wolanów 

(projekt uchwały w załączeniu). 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy 

Wolanów, gdzie w głosowaniu jawnym Uchwała Nr LI/354/2022 została przyjęta jednogłośnie 13 

głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

obniżenia ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego (projekt uchwały w załączeniu).  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie obniżenia ceny skupu żyta dla celów wymiaru podatku rolnego, gdzie w głosowaniu 

jawnym Uchwała Nr LI/355/2022 została przyjęta jednogłośnie 13 głosami „za” (uchwała w 

załączeniu). 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości (projekt uchwały w załączeniu).  

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, gdzie w głosowaniu jawnym 

Uchwała Nr LI/356/2022 została przyjęta jednogłośnie 13 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych  obowiązujących na terenie Gminy 

Wolanów (projekt uchwały w załączeniu).  

 

Następnie o godz. 15.47 radny Pan Marek Ferens za zgodą Przewodniczącego Rady Gminy 

Wolanów opuścił obrady.  

 

Do przedstawionego projektu uchwały nie wniesiono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały 



w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych  obowiązujących na 

terenie Gminy Wolanów, gdzie w głosowaniu jawnym Uchwała Nr LI/357/2022 została przyjęta 

jednogłośnie 12 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 13  

Skarbnik Gminy Pan Dariusz Gocel przedstawił projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wolanów na lata 2022 – 2032 (projekt uchwały 

w załączeniu). 

Do ww. projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zastrzeżeń. 

Przewodniczący Rady Gminy Jacek Murawski poddał pod głosowanie projekt uchwały w 

sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wolanów na lata 2022 – 

2032, gdzie w głosowaniu jawnym uchwała Nr LI/358/2022 została przyjęta jednogłośnie 12 głosami 

„za”  (uchwała w załączeniu).  

 

Ad. 14 

Skarbnik Gminy Pan Dariusz Gocel przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w Uchwale 

budżetowej na rok 2022 (projekt uchwały w załączeniu). 

Do ww. projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani zastrzeżeń. 

Następnie przystąpiono do głosowania nad ww. projektem uchwały.  

W głosowaniu jawnym uchwała Nr LI/359/2022 w sprawie zmian w Uchwale budżetowej na 

rok 2022 została podjęta jednogłośnie 12 głosami „za” (uchwała w załączeniu). 

 

Ad. 15 

 W danym punkcie posiedzenia Wójt Gminy Pani Ewa Markowska – Bzducha poinformowała, 

że został złożony wniosek do Wojewody Mazowieckiego o przyznanie dotacji na realizację usługi 

transportu publicznego na utrzymanie linii autobusowej relacji Jarosławice – Wolanów – Jarosławice. 

 Jako kolejny głos zabrał Sołtys Sołectwa Waliny Pan Janusz Budzik  prosząc o wsparcie 

finansowe dla ciężko chorej siostrzenicy. Poinformował, że można pomóc poprzez stronę 

„siepomaga.pl” wpisując Kasia Makowska.  

 

Ad. 16 

Z uwagi na wyczerpany porządek obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Jacek Murawski 

podziękował za udział w posiedzeniu, po czym zamknął LI sesję Rady Gminy Wolanów o godz. 16.07. 

 

 

 

Protokolantka Przewodniczący Rady Gminy Wolanów 

 

Monika Musiałek      Jacek Murawski 


